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Geachte raadsleden, 

 

In 2019 voerden wij een onderzoek uit naar het risicomanagement binnen de gemeente. 

Inmiddels is het al enige tijd geleden dat u bericht heeft gehad van ons. De coronacrisis heeft 

ervoor gezorgd dat wij als Rekenkamercommissie (Rkc) pas op de plaats hebben moeten 

maken. Dat betekent echter niet dat zich in de tussentijd geen ontwikkelingen hebben 

voorgedaan. Met deze brief informeren wij u over deze ontwikkelingen. 

 

DoeMee Onderzoek Toezicht & Handhaving – Openbare Orde & Veiligheid 

Reeds voor de coronacrisis besloten wij als Rkc deel te nemen aan een DoeMee-onderzoek 

naar ‘Toezicht en handhaving – Openbare orde en veiligheid’. Dit DoeMee-onderzoek wordt 

uitgevoerd door Necker van Naem. Het onderzoek moet de raad inzicht bieden in de 

uitvoeringspraktijk van toezicht en handhaving op de openbare orde en veiligheid. Daarbij 

wordt er specifieke aandacht geschonken aan de rol van de raad ten aanzien van de 

ontwikkelingen in dit domein. Het onderzoek wordt in meerdere gemeenten tegelijkertijd 

uitgevoerd. Daardoor kunnen er ook vergelijkingen met andere gemeenten (benchmark) 

worden gemaakt.  

 

Vanwege de coronacrisis hebben wij dit onderzoek getemporiseerd. De coronamaatregelen 

brengen voor de gemeentelijke medewerkers op het gebied van veiligheid en handhaving 

immers grote (werk)druk met zich mee. Het leek ons daarom niet wenselijk om hen op dit 

moment te belasten met interviews in het kader van dit onderzoek. Het onderzoek is daarom 

tot dit moment beperkt gebleven tot het dossieronderzoek. Interviews zijn uitgesteld tot na het 

zomerreces. Wij verwachten het definitieve onderzoek nog dit jaar te kunnen afronden.  

 

Nieuw onderzoek  

Naast het DoeMee-onderzoek hadden wij het voornemen om  al aan het begin van dit jaar 

een nieuw onderzoek op te starten. De coronacrisis en personele ontwikkelingen binnen de 

Rekenkamercommissie (zie verderop in deze brief) maken echter dat wij dit tot nader order 

hebben uitgesteld. 

 

Wetsvoorstel versterking decentrale rekenkamers 

In de huidige Gemeentewet is het zo geregeld dat gemeenten kunnen kiezen tussen het 

instellen van een rekenkamer of het instellen van een commissie voor het uitoefenen van de 

rekenkamerfunctie. In een rekenkamer kunnen geen raadsleden zitting hebben, in een 

commissie (juist) wel. In Zwolle is gekozen voor een commissie die de rekenkamerfunctie 

uitoefent. Hierin hebben vijf raadsleden en één externe voorzitter zitting. 
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Het wetsvoorstel ziet er onder andere op dat de mogelijkheid om te kiezen voor de 

uitoefening van de rekenkamerfunctie komt te vervallen. Dat zou concreet betekenen dat in 

de toekomst raadsleden geen zitting meer kunnen hebben in de rekenkamer. 

 

Het wetsvoorstel is inmiddels ingediend voor plenaire behandeling in de Tweede Kamer en 

zal waarschijnlijk met ingang van de nieuwe raadsperiode (2022) van kracht worden.  

 

Vacatures Rekenkamercommissie 

Al aan het begin van deze raadsperiode heb ik als voorzitter aangegeven de nieuwe Rkc op 

weg te willen helpen om vervolgens halverwege deze raadsperiode afscheid te nemen van 

de Rkc. Daarnaast heeft dhr. Marcel Mulder inmiddels ontslag genomen als raadslid. 

Daarmee is ook zijn lidmaatschap van de Rkc komen te vervallen. Dat betekent dat er 

binnenkort twee vacatures in te vullen zijn.  

 

Vooruitlopend op de inwerkingtreding van de Wet versterking decentrale rekenkamers, zijn 

wij voornemens om zowel de vacante voorzitterspositie als de vacante positie voor de rol van 

lid van de Rkc extern in te vullen. De procedure hiervoor zullen wij direct na het zomerreces 

opstarten.  

 

Zodra er een nieuwe voorzitter en een nieuw lid zijn aangetreden, zal de 

Rekenkamercommissie zich buigen over een nieuw onderzoeksonderwerp. Uiteraard kan 

de raad te allen tijde een (gemotiveerd) verzoek doen tot het instellen van een onderzoek.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de Rekenkamercommissie Zwolle, 

 

 

Kees-Jan Groen, 

Voorzitter  

 


